
DEN NORSKE KIRKE 
 

Bekkefaret menighetsråd 
  
 

1 
 

Møteprotokoll  
Bekkefaret menighetsråd 
 
Møtedato: 13.02.2024 kl. 19:00 
Møtested: Kirkestuen, Bekkefaret kirke 
Arkivsak: 23/04457 
  
Til stede:  Per Øyvind Wisløff, Kristin Torp, Jone Guttelvik, Gunnlaug Hoel, 

Toril Kristin Røgenes, Torhild Viste 
  
Møtende 
varamedlemmer: 

Ragnhild Helene Skår Nilsen for Lars Helge Myrset 

  
Forfall:   
  
Andre: 2. Vara Geir John Jonsen møtte sak 6-8 
  
Protokollfører: Sigurd Olav Lende 
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Sted, 05.03.2024 
 
Per Øyvind Wisløff 
 

Sigurd Olav Lende 
Sekretær 
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Godkjenning av innkalling og saksliste 

6/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 13.02.2024 6/24 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Innkalling og saksliste godkjennes 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Innkalling og saksliste godkjennes 
 

 

 

 

 
Godkjenning av protokoll 

7/24 Godkjenning av protokoll fra møtet 9. januar 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 13.02.2024 7/24 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Protokollen er sendt ut og merknader rettet. Protokollen er godkjent. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  
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Protokollen er sendt ut og merknader rettet. Protokollen er godkjent. 
 

 

 

 

 
Saker til behandling 

8/24 Bekkefaret menighetsråds innspill til Fellesrådets handlings og 
økonomiplan (HØP) 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 13.02.2024 8/24 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Bekkefaret MR takker for anledningen til å komme med innspill til HØP 2025-2028 og  
budsjett 2025!  
 
Bygget oppleves fremdeles som nyrehabilitert. Og vi gleders oss hver dag over de 
endringene vi fikk gjort ved rehabiliteringen i 2017-1018. Særlig betydningsfullt er 
samlingen av kontorene slik at vi har et samlet fysisk stabsmiljø. Det merkes på 
trivselen i stabsfellesskapet. Videre har vedlikeholdsavdelingen fulgt opp bygget 
tettere de siste årene med jevnlig vedlikehold av murene i de feltene der fugene har 
sluppet og fliser som har sprukket har i mye større grad enn før, blitt skiftet ut. Dette 
arbeidet gjør at bygget fremstår som mer velholdt. 
 
Energi økonomiserende tiltak:  
Allerede i forbindelse med rehabiliteringen for 6 år siden ble det fremmet forslag om 
solcellepaneler på taket. Så langt vi kan se bør vårt bygg være egnet for det. Vi 
registrerer at det har blitt gjort på andre kirke bygg og regner med at vårt bygg også 
står for tur etter hvert. 
 
Rehabiliteringen hadde naturlig nok sine grenser. Noe som ikke ble tatt tak i den 
gangen var feltene der taket stikker ut over veggene. Undersiden av disse feltene ble 
malt og ellers ble det ikke gjort noe med disse ved rehabiliteringen. Vi opplever 
betydelig kulderas særlig langs veggen ved orgelet. Vi tror det kan ha med utette og 
mangelfullt isolert underside av takutstikk å gjøre. 
 
Detter er tiltaks om ikke påvirker bruken av bygget på annen måte enn det kan 
oppleves kaldt inne når det er mye vind og ellers kalt ute, og ellers energiforbruket. Vi 
gjør oppmerksom på dette og regner med at det kommer inn i 
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vedlikeholdsavdelingens prioriteringer slik at nødvendige vurderinger blir gjort og 
tiltak kan settes i gang. Om dette hører hjemme i det ordinære driftsbudsjettet eller 
blir så omfattende at det bør i HØP er uklart. Det har nok med hvilken løsning en 
velger og om en har kapasitet til å ta det med egne krefter i FR. Det ber vi om blir 
undersøkt.  
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Bekkefaret MR takker for anledningen til å komme med innspill til HØP 2025-2028 og  
budsjett 2025!  
 
Bygget oppleves fremdeles som nyrehabilitert. Og vi gleder oss hver dag over de 
endringene vi fikk gjort ved rehabiliteringen i 2017-1018. Særlig betydningsfullt er 
samlingen av kontorene slik at vi har et samlet fysisk stabsmiljø. Det merkes på 
trivselen i stabsfellesskapet. Videre har vedlikeholdsavdelingen fulgt opp bygget 
tettere de siste årene med jevnlig vedlikehold av murene i de feltene der fugene har 
sluppet og fliser som har sprukket, har i mye større grad enn før, blitt skiftet ut. Dette 
arbeidet gjør at bygget fremstår som mer velholdt. 
 
Energi økonomiserende tiltak:  
Allerede i forbindelse med rehabiliteringen for 6 år siden ble det fremmet forslag om 
solcellepaneler på taket. Så langt vi kan se bør vårt bygg være egnet for det. Vi 
registrerer at det har blitt gjort på andre kirkebygg og regner med at vårt bygg også 
står for tur etter hvert. 
 
Rehabiliteringen hadde naturlig nok sine grenser. Noe som ikke ble tatt tak i den 
gangen var feltene der taket stikker ut over veggene. Undersiden av disse feltene ble 
malt og ellers ble det ikke gjort noe med disse ved rehabiliteringen. Vi opplever 
betydelig kulderas særlig langs veggen ved orgelet. Vi tror det kan ha med utette og 
mangelfullt isolert underside av takutstikk å gjøre. Dette er viktig for vårt arbeidsmiljø, 
særlig for kantor, som har sin arbeidsplass i dette kulderaset flere dager i uken. 
 
Mangel på solcellepaneler og mangelfullt isolert underside av takutsikk påvirker ikke 
bruken av bygget på annen måte enn det kan oppleves kaldt inne når det er mye 
vind og ellers kaldt ute, og derfor påvirker energiforbruket når varmen må skurs opp. 
Vi gjør oppmerksom på dette og regner med at det kommer inn i 
vedlikeholdsavdelingens prioriteringer slik at nødvendige vurderinger blir gjort og 
tiltak kan settes i gang. Om dette hører hjemme i det ordinære driftsbudsjettet eller 
blir så omfattende at det bør i HØP er uklart. Det har nok med hvilken løsning en 
velger og om en har kapasitet til å ta det med egne krefter i FR. Det ber vi om blir 
undersøkt. 
 
Volumøkning stillinger 
Bekkefaret menighetsråd støtter FR prioriteringer av diakonistillinger som det 
kommer frem av side 46-47 i FR forslag til HØP 2024-2027. Særlig ønsker vi å 
understreke betydningen av at det tenkes mer helhetlig for bydeler og for hele 
kommunen slik det er uttrykt i siste avsnitt om dette: «Hver stilling vil 
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knyttes til en til tre menigheter, tilsvarende kommunedelene, men skal være 
fagressurser i hele fellesrådsområdet. Geografisk plassering av nye diakonistillinger 
vil gjøres etter en vurdering basert på ønsket om et best mulig tilbud i hele den nye 
kommunen.» Ansettelsen i prostidiakonstillingen ser vi på som svært viktig for å sette 
oss i stand til å ha dette helhetlige blikket.  
 

 

 

 
9/24 Årshjul: Plan for saker i menighetsrådet, fellesmøte stab MR 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 13.02.2024 9/24 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
MR vedtar fremlagte forslag til århjul og ber daglig leder følge opp med å foreslå 
saker til rådet i samsvar med planen, samt å invitere de aktuelle ansatte og frivillige til 
de aktuelle møta.  
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

MR vedtar fremlagte forslag til årshjul med de endringene som kom frem i møtet og 
ber daglig leder følge opp med å foreslå saker til rådet i samsvar med planen, samt å 
invitere de aktuelle ansatte og frivillige til de aktuelle møta. 
 

 

 

 
10/24 Plan for menighetsmøte 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 13.02.2024 10/24 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
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Bekkefaret menighetsråd planlegger menighetsmøte med fremlegging av årsmelding 
og regnskap til etter gudstjenesten 28. april. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Bekkefaret menighetsråd planlegger menighetsmøte med fremlegging av årsmelding 
og regnskap til etter gudstjenesten 28. april. 
 

 

 

 
11/24 Planlagt møte i mai utgår 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Bekkefaret menighetsråd 13.02.2024 11/24 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Bekkefaret menighetsråd avlyser planlagt møte i 14. mai. 
 
Møtebehandling 

Før møtet ble det fremmet forslag om å flytte juni møte til 21. eller 28. mai da leder er 
bortreist i juni. Det ble i møtet fremmet forslag om en ny strategisamling for stab og 
menighetsråd i slutten av mai eller første halvdel av juni. I samtale med leder ble 23. 
august pekt på som et alternativ for at han skal kunne bli med.  
 
Vedtak  

Bekkefaret menighetsråd avlyser planlagt møte i 14. mai og flytter planlagt møte i juni 
til 28. mai. 
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Orienteringssaker 

Eventuelt 


